

CIVIC NUMBER SIGN REQUEST FORM

Centre communautaire d'la Baie Sainte-Marie



*Formerly Meteghan Lions Club
902-645-3050
ccdbsm1@gmail.com



P.O. Box 148
Meteghan Centre, NS
B0W 2K0

The Municipality of Clare encourages you to display your civic number in case of an emergency needing 911 services.

PRICING & TIMELINE

Civic number signs cost are as follows. Prices include taxes and are the same whether the sign is single or double sided.

- **\$20 for 1–2 numbers**
- **\$30 for 3–4 numbers**

For signs with 5 numbers or more, a road name, or any extra characters, please call the Centre communautaire d'la Baie Sainte-Marie (CCBSM) to confirm the price. Please allow up to 6 weeks for your sign to be ready. To arrange pick-up or get more information, contact the CCBSM.

ORDERING A CIVIC NUMBER SIGN

To order a sign, fill out the following section and mail this form with a **cheque or money order made out to the Centre communautaire d'la Baie Sainte-Marie** (mailing address at the top of the page).

Name: _____

Address: _____

Phone number: _____

Civic number to be printed on sign: _____

Please check if you would like a single-sided or a double-sided sign: Single-sided Double-sided

Quantity of civic address signs: 1 2 Other: _____

Total cost: \$ _____

If you want to add the road name to your sign, please indicate it below:

Only add road name above if you want it printed on your civic address sign.

POSTING YOUR CIVIC NUMBER SIGN

- Make sure your civic number is easy to see from both directions on the road.
- The sign should be within 5 metres (15 feet) of the road and at least 1.2 metres (4 feet) off the ground.
- If your building is more than 15 metres (50 feet) from the road or hard to see, place the sign at the end of your driveway.
- Need a sign post? Sturdy, easy-to-install posts are available from Clare Blacksmithing & Welding (Joe Bengivenni), 143 Lower Mill Road, St. Joseph. Call 902-769-7600.

FORMULAIRE DE DEMANDE - AFFICHE DE NUMÉRO CIVIQUE

Centre communautaire d'la Baie Sainte-Marie



*Anciennement Meteghan Lions Club
902-645-3050
ccbsm1@gmail.com



Boîte postale 148
Meteghan Centre, N.-É.
B0W 2K0

La Municipalité de Clare vous encourage à afficher votre numéro civique en cas d'urgence nécessitant les services 911.

COÛT ET ÉCHÉANCIER

Coût des affiches de numéro civique (taxes incluses et même prix pour les affiches à simple et à double face) : **20 \$ pour 1 à 2 chiffres ; et 30 \$ pour 3 à 4 chiffres**. Pour les affiches avec 5 chiffres ou plus, un nom de rue ou tout autre caractère supplémentaire, veuillez contacter le Centre communautaire d'la Baie Sainte-Marie (CCBSM) pour confirmer le prix. Veuillez prévoir un délai de 6 semaines pour la fabrication de votre affiche. Pour organiser le ramassage ou obtenir plus d'informations, veuillez contacter le Centre communautaire d'la Baie Sainte-Marie.

COMMANDER UNE AFFICHE DE NUMÉRO CIVIQUE

Pour commander une affiche, veuillez remplir la section suivante et envoyer ce formulaire accompagné d'un chèque ou d'un mandat postal à l'ordre du **Centre communautaire d'la Baie Sainte-Marie** (adresse postale en haut de la page).

Nom : _____

Adresse : _____

Numéro de téléphone : _____

Numéro civique à imprimer sur l'affiche : _____

Voulez-vous une affiche à simple ou à double face ? Simple face Double face

Montant d'affiches : 1 2 Autre : _____

Coût total : \$ _____

Si vous souhaitez ajouter le nom de la rue à votre affiche, veuillez l'indiquer ci-dessous :

Ajoutez seulement le nom de la rue ci-dessus si vous voulez qu'il apparaisse sur votre affiche de numéro civique.

AFFICHER SON NUMÉRO CIVIQUE

- Assurez-vous que votre numéro civique est bien visible des deux directions de la route.
- L'affiche doit être à moins de 5 mètres (15 pieds) de la route et à au moins 1,2 mètre (4 pieds) du sol.
- Si votre bâtiment est à plus de 15 mètres (50 pieds) de la route ou difficile à voir, installez l'affiche au bout de l'entrée de votre propriété.
- Besoin d'un poteau? Des poteaux solides et faciles à installer sont disponibles chez Clare Blacksmithing & Welding (Joe Bengivenni), 143 chemin Lower Mill, Saint-Joseph. Téléphone : 902-769-7600.